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aan ZUHAL DEMIR
VLAAMS MINISTER VAN JUSTITIE EN HANDHAVING, OMGEVING, ENERGIE EN TOERISME

Bebosbaar potentieel  -  Beleidsdomein Mobiliteit (2)

De minister van Omgeving poneerde in haar beleidsnota 2019-2024 onder meer zeer 
ambitieuze bosuitbreidingsambities (i.c. de creatie van 4000 ha extra bos in Vlaanderen).

Om die ambities te kunnen realiseren, stelde minister Demir op 14 januari 2020 in de 
commissie Leefmilieu van het Vlaams Parlement dat zij een aanzienlijke inspanning 
verwacht van alle diensten van de Vlaamse overheid die gronden in beheer hebben (zie 
vraag om uitleg nr. 533 (2019-2020) van Bruno Tobback).

Met mijn schriftelijke vraag nr. 301 van 1 december 2020 vroeg ik de aan minister van 
Mobiliteit, alsook aan de minister van Omgeving (nr. 311) onder meer hoeveel ha van de 
573 ha bebosbaar potentieel waarover het departement Mobiliteit en de diensten die onder 
het beleidsdomein Mobiliteit ressorteren op dat ogenblik beschikten, in 2020, 2021, 2022, 
2023 en 2024 beplant zouden worden met bomen en struiken. Tevens vroeg ik aan beide 
ministers wat het budget was dat daarvoor specifiek door hen zou worden gereserveerd.

Uit het gecoördineerd antwoord dat door de minister van Mobiliteit en Openbare Werken 
werd verstrekt, bleek dat de gevraagde info nog niet beschikbaar was. Op dat ogenblik 
was er immers binnen het beleidsdomein Mobiliteit nog steeds, in nauw overleg met de 
bosintendant en het Departement Omgeving, een oefening aan de gang om te bepalen 
welke gronden effectief voor bebossing in aanmerking genomen zouden worden.

De vraag rijst wat het uiteindelijke resultaat van deze oefening was.

1. Hoeveel ha van dit in totaal 573 ha bebosbaar potentieel werd intussen reeds in 2020 
en 2021, en zal tijdens de resterende duur van de huidige Vlaamse regeringslegislatuur 
in 2021, 2022, 2023 en 2024 door respectievelijk AWV (Agentschap Wegen en 
Verkeer), het Agentschap Maritieme Dienstverlening en Kust, de Vlaamse 
Vervoermaatschappij De Lijn, De Werkvennootschap, alsook het departement beplant 
worden met bomen en struiken?

2. Wat is het budget waarin daarvoor specifiek door de minister van Mobiliteit en/of de 
minister van Omgeving reeds werd, of zal worden voorzien?

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Zuhal Demir (1300), Lydia Peeters (1534)



ZUHAL DEMIR 
VLAAMS MINISTER VAN JUSTITIE EN HANDHAVING, OMGEVING, ENERGIE EN TOERISME

ANTWOORD
op vraag nr. 1300 van 20 augustus 2021
van CARMEN RYHEUL

Een gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt door Lydia Peeters, Vlaams minister 
van Mobiliteit en Openbare Werken.


